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2025 年度会员子女奖励金申请简章 
 

(一) 资格   : 本会会员(董事/东主/股东) ，其子女在 2024年学业成绩符合下列规定，且在校操行乙等以上者。 
   

(二) 各年级成绩要求   : 

  1 政府学校   

   年级 全年总平均/成绩 

  1.1 小学 1-3年级 国文/华文/英文/数学/科学/道德教育须考获 4科 TP5 和 2科 TP6或以上 

  
1.2 小学 4-6年级 

75分或以上: 或,  

国文/华文/英文/数学/科学/道德教育须考获 5科 TP5或以上 

  1.3 中一至中四 70分或以上 

  1.4 SPM 6A 或以上         (国文、英文&数学至少 B等) 

  1.5 STPM CGPA 3.30 或以上 

   
 

  
  2 国际学校 / 独立中学 / 私立学院  

   年级 全年总平均/成绩 

  2.1 小学 1-3年级 80分或以上  (平均分数须由校方确认) 

  2.2 小学 4-6年级 75分或以上  (平均分数须由校方确认) 

  2.3 初中一至高中二 70分或以上  (平均分数须由校方确认) 

  2.4 初中统考(UEC) 至少 4A或 6B  (国文、华文&英文至少 B等) 

  2.5 高中统考(UEC) 至少 4A或 6B  (国文、华文&英文至少 B等) 

  2.6 O Level / IGCSE 4A 1B 或以上   (英文、数学/ 科学至少 B等) 

  2.7 A Level / 大学先修班 2A 或以上 

     
  3 国内外大学毕业 

   敬请通知本会，以便安排颁发纪念品。 

    
    

(三) 手续   : ●向本会索取申请表格 (亦可上网 www.metaldealer.org.my下载)  

  ●填妥后连同经由相关校方签名盖章之成绩复印本于截止日期前呈交本会。 

  ●申请者须以经校方盖章签名核实之相关成绩提呈申请， 恕不接受传真文件。 

  ●本会奖励金审理从严， 敬请妥善准备相关文件。 

   
(四) 截止   : 2025 年 9 月 10 日 (星期三) 下午 5时正，逾期恕不受理。 

   
(五) 奖励   : 小学 1-3年级  RM 150 + 奖状    

  小学 4-6年级 RM 200 + 奖状    

  初中一至初中三/ 初中 UEC RM 250 + 奖状    

  中四&中五 / 高中 / SPM / 高中 UEC / O Level RM 300 + 奖状    

  STPM / A  Level / 大学先修班 RM 300 + 奖状    

       
(六) 颁奖   : 日期 :  2025年 9月 28日 (星期日) 

  时间 :  上午 11时正 

  地点 :  本会会议厅 

             15-4, 3rd Floor, Jalan SP 2/2, Seksyen 2, Taman Serdang Perdana, 43300 Seri Kembangan, Sel. 
   
(七) 本组对奖励金之发出具有最后决定权，一经核定，任何人不可提出异议。 
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Ref. No. MSMDA/SUB-COMM/EDU-2025(E)                                                                                                        Date: 28th July 2025 
 
 
 

RULES & REGULATION FOR THE APPLICATION OF EDUCATIONAL AWARDS 2025 
 

(A) Requirement / Eligibility: 
Children of MSMDA members (Director/Partner/Proprietor) who have obtained Grade B or above for Conduct and fulfilled 
2024 minimum academic results as listed in item B are eligible to apply for the awards. 

   

(B) Minimum Academic Results for various educational levels: 

 1 Government School 

  School Level Annual Average Scores or Grades 

 1.1 Standard 1-3 Bahasa Malaysia/Chinese/English/Mathematics/Science/Moral must at least 4 TP5 & 2 TP6 or above 

 
1.2 Standard 4-6 

75 marks or above OR  
Bahasa Malaysia/Chinese/English/Mathematics/Science/Moral must at least 5 TP5 or above 

 1.3 Form 1 - Form 4 70 marks or above 

 1.4 SPM 6A or above          (Bahasa Malaysia, English & Mathematics must at least Grade B) 

 1.5 STPM CGPA 3.30 or above 
    

 2 International School / Independent High School / Private College 

  School Level Annual Average Scores or Grades 

 2.1 Standard 1-3 80 marks or above (Average marks should be certified by the school Authority) 

 2.2 Standard 4-6 75 marks or above (Average marks should be certified by the school Authority) 

 2.3 Form 1 - Form 5 70 marks or above (Average marks should be certified by the school Authority) 

 2.4 UEC (Lower Secondary) 4A or 6B or above   (Bahasa Malaysia, Chinese & English must at least Grade B) 

 2.5 UEC (Upper Secondary) 4A or 6B or above   (Bahasa Malaysia, Chinese & English must at least Grade B) 

 2.6 O Level / IGCSE 4A 1B or above        (English,  Mathematics/Science must at least Grade B) 

 2.7 A Level/Matriculation 2A or above 
    

 3 University graduates (abroad / local) 

  Please inform our association for the award of plague. 
 

    

(C) Application Procedure:  
● Application form is enclosed or can be downloaded from our website www.metaldealer.org.my 
● Send in completed “Application Form” together with certified copies of academic results to our association on or   before 

closing date. 
● Photocopy of results slip or academic transcript must be certified true copy and signed by School Authorities. Documents 

transmitted via fax will not be accepted. 
● Incomplete documents will be rejected.  

   
(D) Closing date for application:   

10th September, 2025 (Wednesday) at 5:00 p.m. Late submission after the deadline will not be entertained. 

   
(E) Award : Standard 1-3  RM 150 + Certificate   
  Standard 4-6  RM 200 + Certificate 
  Form 1-Form 3 / UEC (lower) RM 250 + Certificate 
  Form 4-Form 5 / SPM / UEC (upper) / O Level RM 300 + Certificate 
  STPM / A  Level / Matriculation RM 300 + Certificate  
      

(F) Presentation of Award: Date       :   28th September, 2024  (Sunday)  
  Time       :  11:00 a.m. 
  Venue    :  Conference Hall, MSMDA             
(G) Our sub-committee reserves the right to assess and make decision on the applications to these educational awards based on 

documents attached with the applications and the decision of the sub-committee shall be final. 
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